

## Buang Mekap Dengan Menyeluruh, Kulit Segar & Selesa

Kulit kita sering didedahkan kepada kotoran-kotoran seperti debu, sinaran UV, bakteria, peluh, sebum, mekap dan sebagainya pada setiap hari. Jika kita tidak menghilangkan kotoran itu dengan sepenuhnya, walaupun anda guna produk pembersihan kulit yang terbaik juga tidak dapat membantu anda memiliki kulit yang cantik. Sebaliknya, ia akan membawa kepada masalah liang roma tersumbat, menjejaskan kulit akibat metabolisme yang tidak normal, sejurus menyebabkan pelbagai masalah kulit seperti pemendakan melanin, lingkaran hitam di bawah mata, jerawat, liang roma besar dan sebagainya.

Dengan itu, kulit yang bersih adalah syarat utama untuk mendapatkan kulit cantik berseri bagaikan kristal. Penanggalan mekap ialah salah satu langkah pembersihan kulit yang tidak boleh diabaikan. Ini kerana produk-produk penanggalan mekap (seperti minyak penanggal mekap) boleh membantu membuang kotoran berminyak seperti sebum dan mekap daripada kulit. Badan manusia akan mengeluarkan peluh dan minyak walaupun kita tidak menggunakan mekap. Membersihkan kulit dengan produk penanggalan mekap boleh membantu membuang sebum yang berlebihan.

Kepada anda yang memakai mekap, hanya dengan memilih produk-produk penanggalan mekap yang sesuai, dan cara penanggalan mekap yang betul, barulah anda boleh mengelakkan daripada menghadapi masalah-masalah kulit. Anda boleh mempertimbangkan untuk menggunakan produk-produk kecantikan K-BeauCareline® **K-LINK** berikut untuk mengekalkan kulit yang bersih. Apabila menanggalkan mekap, anda boleh bermula dari bahagian sekeliling mata, teruskan di bahagian bibir dan mengakhiri dengan pembersihan menyeluruh di bahagian muka yang lain.



**K-BeauCareline®  
D'FLORA**  
**Gentle  
Cleansing Oil**  
Sesuai untuk  
semua jenis kulit  
(khas untuk muka,  
bahagian sekeliling  
mata dan bibir  
sahaja)

**D'Flora Gentle Cleansing Oil** menggunakan nanoteknologi profesional dengan teknik pemisahan air-minyak, ia menggabungkan mikro-molekul yang berkesan dan pelbagai jenis ramuan yang sederhana berasaskan tumbuh-tumbuhan semula jadi seperti ekstrak bunga mawar, ia mampu membersihkan kulit secara mendalam. Pembersih minyak ini mudah diserapkan oleh kulit, tidak berminyak, tidak menyumbat pada liang roma dan ia boleh menanggalkan mekap dan kekotoran dengan sepenuhnya pada muka, bahagian sekeliling mata dan bibir, agar kulit anda dapat merasakan sensasi yang menyegarkan dan menyenangkan.



**K-BeauCareline®  
BIRD'S NEST**  
**Deep Purifying  
Cleansing Gel**  
Menyingkir  
kekotoran &  
menyegarkan kulit

Pembersih lembut ini membersihkan serta menanggalkan solekan di samping menenangkan dan menghidratkan kulit secara efektif agar kulit wajah terasa segar dan lembut. Penambahan ramuan ekstrak sarang burung boleh meningkatkan tenaga dan memperbaiki kulit dengan berkesan.



### Cik Fiona Ho

Pengurus Kanan Kecantikan **K-LINK International**

- Perunding Kecantikan, Jurusolek Profesional & Jururias Tangan dan Kuku
- 13 tahun pengalaman dalam bidang kecantikan dan 9 tahun pengalaman dalam memberi ceramah dan bengkel kecantikan serta menawarkan khidmat perundingan kecantikan di **K-LINK International**